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نفت تهران 
چگونه صدرنشین لیگ برتر شد؟! 

بررس�ی کارنامه نفت تهران در هفده 
هفته گذش�ته لیگ برتر نکات جالبی را 
ب�ا خود به هم�راه دارد. از جمله این که 
10 گل زده این تیم در پانزده دقیقه پایانی 

بازی هایش به ثمر رسیده است.
در ابت��دای فص��ل با توجه ب��ه رفتن گل 
محمدی از نفت تهران و جدایی چند بازیکن 
موثر این تیم مثل رضا نوروزی کمتر کس��ی 
انتظار داش��ت ک��ه منصوری��ان بتواند تجربه 
موفقی در نفت داش��ته باش��د ول��ی این تیم 
برخلاف انتظارات، تیمی غیرقابل پیش بینی 
بود و توانست از همه مدعیان امتیاز بگیرد. آنها 
فعلا با 33 امتی��از از 17 بازی در صدرجدول 

قرار دارند.
س�رمربی: علیرضا منصوری��ان یکبار در 
گذشته تجربه سرمربی گری در لیگ را داشت 
و تجربه ناموفق پاس همدان در صورت تکرار 
در نفت تهران به سرعت مهر ناکارآمدی به این 
مربی جوان می زد. کاپیتان سابق استقلال که 
محبوبیت خاصی هم بین هواداران اس��تقلال 
دارد از کس��انی اس��ت که این روزها به عنوان 
کاندیدای احتمالی س��رمربی گری فصل بعد 
اس��تقلال از او ی��اد می ش��ود. منصوریان در 
کنارش دستیارانی دارد که بیشترشان در دوران 
بازیگری هم بازی او بوده اند. از جمله آنها می 
توان به محمد خرمگاه و علی چینی اشاره کرد.
مدیریت: باش��گاه نفت تهران با مدیریت 
قنب��رزاده روزهای کم حاش��یه ای را س��پری 
م��ی کند و وی بر اوضاع تیمش تا حد زیادی 
مسلط است. اگر ماجرای تحریم تمرین از سوی 
بازیکنان به دلیل پرداخت نشدن مطالباتشان را 
نادیده بگیریم، نکته منفی ای در مدیریت این 
باشگاه دیده نمی شود و برخلاف بسیاری از تیم 
های لیگ برتر، نفت تهران هیچگاه مربیانش را 
برکنار نکرده و این مربیان بوده اند که در پایان 
فصل با پیشنهادهای بالاتر از این تیم رفته اند.

بازیکنان: مشی باشگاه نفت تهران سرمایه 
گذاری روی جوانان اس��ت و البته استفاده از 
چند بازیکن باتجربه هم در کنار این بازیکنان 
موجب بالانس خوبی در این تیم ش��ده است. 
در این تیم بیرانوند، مبعلی، غلامرضا رضایی، 
لئون��اردو پادوانی و وحی��د امیری از بازیکنان 

شاخص و موثر این تیم محسوب می شوند.
میانگین سنی بازیکنان: 25.4

تعداد برد و باخت: نفت تهران در 17 هفته 
گذش��ته 9 پیروزی، 6 تساوی و دو شکست را 
تجربه کرده اس��ت. آم��ار این تیم در خارج از 
خانه ش��امل 4 برد، 4 تساوی و یک شکست 
است. همچنین آمار خارج از خانه این تیم هم 
شامل 5 برد، دو تساوی و یک شکست است.

تع�داد گل زده: نفت تهران در 17 هفته 
گذشته 24 گل به ثمر رسانده است. )چهارمین 
خط حمل��ه لیگ برت��ر( 13 گل این تیم در 
ش��رایط مهم��ان بودن و 11 گل در ش��رایط 

میزبانی به ثمر رسیده است.
میانگین ها: میانگین گل زده این تیم در 
هربازی 1.41 است و میانگین گل زده این تیم 
در شرایط مهمان 1.44 و میانگین گل زده این 

تیم در شرایط میزبان 1.37 است.
زم�ان گلزنی: اگر بازی را به 6 زمان 15 
دقیقه ای تقسیم کنیم وضعیت گلزنی این تیم 

به شرح زیر است:
1 :15-0

0 :30-15
2 :45-30
0 :60-45
1 :75-60
9 :90-75

تعداد گل خورده: نفت تهران در 17 هفته 
گذش��ته 13 گل خورده اس��ت. )دومین خط 
دفاعی لیگ همراه با سایپا( 9 گل خورده این 
تیم در شرایط مهمان و چهار گل خورده این 

تیم در شرایط میزبانی بوده است.
میانگین ها: میانگین گل های خورده این 
تیم در هر بازی 0.76 بوده است و میانگین گل 
خورده این تیم در شرایط مهمان عدد یک را 
نش��ان می دهد و عدد 0.5 میانگین گل های 

خورده این تیم در شرایط میزبانی است.
زم�ان گل های خورده: اگر بازی را به 6 
زمان 15 دقیقه ای تقسیم کنیم وضعیت گل 

خورده این تیم به شرح زیر است:
1 :15-0

1 :30-15
6 :45-30
3 :60-45
3 :75-60

10 :90-75
ها  تعداد کلین شیت: در 7 بازی دروازه نفتی 

بسته مانده که تنها دوبار آن پیاپی بوده است.
گلزنان: نفت تهران 24 گل تا پایان هفته 
هفدهم به ثمر رسانده است. سهم مهاجمان این 
تیم 9 گل )37درصد(، سهم هافبک های این 
تیم 10 گل )42 درصد( و سهم سهم مدافعان 
این تیم 5 گل )21 درصد( است. سه گلزن برتر 
نف��ت تهران غلامرضا رضایی )5گل(، لئوناردو 
پادوانی )4گل(، وحید امیری )4گل( هستند.

تعداد کارت های زرد و قرمز: عملکرد این 
تیم 26 کارت زرد و یک کارت قرمز بوده است.
رکورد خاص: نفت تهران در دوازده هفته 

گذشته شکست نخورده است.

روند خصوصی سازی دو باشگاه استقلال و 
پرسپولیس قرار است تا پایان سال نهایی شود 
اما این خصوصی  ش�دن با ابهامات و شبهات 

زیادی روبه روست.
در حالی ک��ه این روزها ب��ازار صحبت درباره 
خصوصی س��ازی دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
بیشتر از همیشه داغ است اما مشخص نیست این 

فرایند چگونه و از چه طریقی شدنی خواهد بود.
بیش از 10 س��ال است که هر دولتی که روی 
کار می آید اولین شعار ورزشی اش خصوصی سازی 
این دو باش��گاه شبه مردمی است اما تاکنون همه 
چیز در حد شعار باقی مانده و مشخص نیست که 
این اتفاق فعلًا دست نیافتنی توسط دولت یازدهم 

انجام بشود یا نه.
در حال��ی صحب��ت از خصوصی س��ازی ای��ن 
دو باش��گاه پرطرفدار می ش��ود که هن��وز اولین و 
ابتدایی ترین اصول برای خصوصی س��ازی در این 
دو باش��گاه رعایت نش��ده و نمی شود به طور مثال 
مش��خص نیست در حالی که این دو باشگاه دقیقاً 
چق��در بدهی دارند قرار اس��ت واگذار ش��وند و با 
این حس��اب چگونه خریدار یا خری��داران این دو 
باش��گاه می خواهند از رقم بدهی دقیق استقلال و 
پرسپولیس مطلع شوند؟ این تنها یکی از ابهامات 
در راه واگذاری این دو باشگاه است هرچند که به 
نظر می رسد راه خصوصی سازی در ورزش کشور ما 
راه درس��ت و اصولی نیست. چرا که وقتی به نحوه 
خصوصی س��ازی تیم های اروپایی و حتی آسیایی 
نگاه می کنیم متوجه می ش��ویم که این راهی که 
برای خصوصی سازی طی می شود تنها به ترکستان 

ختم می شود.
باید قبول کرد که خصوصی س��ازی یک اتفاق 
مثبت برای ورزش و به خصوص فوتبال به حساب 
می آید و باید پذیرف��ت که آینده فوتبال حرفه ای 
در گرو خصوصی س��ازی است ولی آیا مسیری که 

اصرار به واگذاری استقلال و پرسپولیس و بی توجه بودن به تجربیات ناموفق گذشته

این همه عجله برای چیست؟!

برای خصوصی سازی طی می کنیم مسیر درستی 
اس��ت؟ وقتی ابتدایی ترین اصول ب��رای این روند 
خصوصی سازی طی نمی شود آیا می توان به نتیجه 

این کار خوش بین بود؟
ب��ا توجه به قانون اص��ل 44 که دولت را ملزم 

به خصوصی س��ازی کرده اس��ت باید پذیرفت که 
این مسئله می تواند تأثیر مثبتی بر روند پیشرفت 
فوتبال داش��ته باشد اما موضوعی که در این میان 
مغفول مانده این است که چرا و به چه دلیل آن هم 
در حالی که باشگاه های دولتی زیاد و کوچکی که 
داریم چرا خصوصی س��ازی از این دو باشگاه بزرگ 
و پرطرفدار شروع می شود؟! وقتی پزشکان دارویی 
را کشف می کنند ابتدا این دارو را بر روی موش یا 
میمون آزمایش کرده و اگر پاسخ مثبت بگیرند 
بر روی انس��ان با شرایط ویژه آزمایش می کنند و 
س��پس این مس��ئله به تولید انبوه می رسد اما آیا 
اگر همین پزشکان دارویی کشف کنند به سرعت 
آن را روی آدم امتح��ان می کنن��د؟! چ��را ب��رای 
خصوصی س��ازی ابتدا به سراغ تیم های کوچک و 
ک��م ه��وادار نمی رویم تا اگر پاس��خ مثبتی از این 
قضیه گرفتیم س��پس آن را روی تیم های بزرگتر 
و پرهوادارتر امتح��ان کنیم؟ آیا این نه اینکه این 
مسئله پاسخی معکوس داشته باشد باعث نابودی 

این دو باشگاه پرطرفدار می شود؟
بهتر اس��ت نگاهی به تجربه خصوصی س��ازی 
تیم های��ی مثل راه آهن، ابومس��لم، اس��تیل آذین،  
استقلال اهواز، گهر دورود و... بیندازیم این تیم های 

پرطرفدار و بعضاً قدیمی الان کجا هس��تند؟! بهتر 
نیست که از تجربیات خصوصی سازی ناموفق این 
تیم ها درس عب��رت بگیریم؟ مگر نه اینکه همین 
تیم های نام برده شده روزگاری در فوتبال ایران و 
حتی آسیا افتخارآفرینی می کردند پس چرا آنها را 

به سمتی س��وق دادیم الان از آنها فقط یک نام و 
خاطره باقی مانده و الان بعضاً یا منحل ش��ده اند و 

یا در دسته های پایین تر دست و پا می زنند.
در ح��ال حاضر و در حالی که گفته می ش��ود 
تا پایان امس��ال قرار است این دو باشگاه خصوصی 
ش��وند اما می بینیم که در تیمی مثل پرسپولیس 

همه چیز قائم به فرد ش��ده به طوری که با زندانی 
شدن حمیدرضا سیاسی مدیرعامل پرسپولیس همه 
امور این باشگاه روی زمین مانده و مشخص نیست 
اگر او مدت زندانی  شدنش افزایش یابد تکلیف این 
تیمی که قرار است در آسیا نماینده کشورمان باشد، 

چه خواهد شد.
بهتر است مس��ئولین امر نگاه بهتری به بحث 
خصوصی سازی داشته باشد چرا که با این وضعیت 
نه تنها استقلال و پرسپولیس خصوصی نمی شوند 
بلکه اس��تقلال و پرس��پولیس بیشتر از گذشته به 
قهقرا می روند و قطعاً این راه خصوصی سازی راهی 

نیست که مورد تأیید هیچکس باشد چرا که حداقل 
خصوصی سازی به این معنی نیست.

ب��ا ای��ن همه بای��د دی��د در حالی ک��ه روند 
خصوصی سازی این دو باشگاه پر از ابهامات متعدد 
اس��ت آیا باز هم قرار است روند خصوصی سازی به 
این شکل ادامه پیدا کند و استقلال و پرسپولیس 
شخصی س��ازی ش��ود یا اینکه خصوصی سازی به 
معنای واقعی انجام خواهد شد هرچند که در ورزش 
کش��ور ما همواره نشان داده ایم که مرد دقیقه 90 

هستیم و معمولاً هم با شکست مواجه می شویم.
چند روز پیش هم جلس��ه مجمع س��الیانه دو 
باش��گاه پرسپولیس و استقلال در وزارت ورزش یا 
حض��ور وزیر ورزش برگزار ش��ده و گودرزی تاکید 
داش��ته که روند خصوصی شدن دو باشگاه سرعت 
بخشیده شود اما سوال این است وقتی هنوز شفافیت 
مالی این دو باشگاه در سال های اخیر محرز نشده 
چطور باید این روند خصوصی سازی سرعت بخشیده 
ش��ود و اصلا آیا برای خریداری که می خواهد این 
دو باشگاه مردمی را بخرد خط قرمزی لحاظ شده؟ 
آیا هر کس��ی می تواند این دو باشگاه را بخرد؟ هر 
پولداری شایستگی خریداری این دو باشگاه را دارد؟ 
آیا فیلتری برای خریداری در نظر گرفته شده و اصلا 

این فیلتر چه معیارهایی دارد و ندارد؟
نق��ش ه��واداران در این واگذاری کجاس��ت؟ 
پیشکس��وتان هردو باش��گاه چه جایگاهی دارند و 

هزاران سوال بی جواب دیگر.
نکند روزی برسد که این همه سال واگذار نشدن 
با عجله و ش��تابی بی دلیل صورت گیرد و از چاله 
به چاه بیفتیم. کاش مس��ئولان خصوصی س��ازی 
از لاک دفاعی که این روزها در قبال پاس��خگویی 
صریح بابت نحوه واگذاری پرس��پولیس و استقلال 
در پیش گرفته  اند بیرون بیایند و بگویند که قضیه 
از چه قرار است و اصلا در امر واگذاری پرسپولیس 

و استقلال چند چند هستند.

بررسی عملکرد تیمی که سرمایه گذاری اش روی جوانان است

س�رمربی منچستر س�یتی می گوی�د 
آرزوی تیم�ش حضور بی�ن 16 تیم اروپا 
نبوده اس�ت و این تیم ب�ه اهداف بزرگ 

فکر می کند.
از  یک��ی  بارس��لونا  و  منچستر س��یتی 
حس��اس ترین دیداره��ای لی��گ قهرمانان را 
برگرار خواهند کرد. س��رمربی منچسترسیتی 
در واکنش به تقابل با بارس��لونا گفت: بارسلونا 
یکی از مدعیان قهرمانی اس��ت ولی آرزوی ما 
حضور در این مرحله نیست. اهداف بزرگی در 
سر داریم و می خواهیم به مراحل بالاتر صعود 
کنیم.سرمربی شیلیایی منچستر سیتی درباره 
جاه طلبی های تیم عنوان کرد: کاملا مطمئنم 
که منچسترسیتی به زودی فاتح لیگ قهرمانان 
اروپا می ش��ود. می دانم که لیگ قهرمانان اروپا 
چه رقابت سخت و دشواری است. فصل گذشته 
پیشرفت زیادی کردیم ولی برابر بارسلونا ناکام 

بودیم و حذف ش��دیم. این به این معنا نیست 
که کارمان در لیگ قهرمانان تمام شده است. 
این فصل با قدرت در این رقابت ها ش��رکت و 
تمام تلاش��مان را می کنیم تا بتوانیم تا جایی 
که ممکن اس��ت بالا برویم.س��رمربی س��یتی 
ادام��ه داد:  تیم ما به دنبال این اس��ت که هر 
س��اله قهرمان اروپا شود. مالک باشگاه فقط به 
دنبال این نیست که روزی بتوانیم قهرمان لیگ 
قهرمانان اروپا شویم بلکه از ما می خواهد مثل 
باش��گاه هایی شویم که هر ساله برای قهرمانی 
در لیگ قهرمانان اروپا می جنگند تا بتوانیم این 
جام را کسب کنیم. ما نه تنها در لیگ قهرمانان 
که در لیگ های دیگر نظیر جام حذفی و لیگ 
برتر نیز مدعی هس��تیم. شما دیدید که فصل 
گذش��ته توانس��تیم دو جام به دست بیاوریم. 
حالا به دنبال ادام��ه روند موفقیت هایمان در 

ادامه فصل هستیم.

آنچلوتی: قهرمانی در جهان
 سال مان را تکمیل می کند

س�رمربی رئال مادرید بر این باور است 
که قهرمانی تیمش در جام جهانی باشگاه ها 
می تواند س�ال خوبی که تیمش داش�ته را 

تکمیل کند.
کارلو آنچلوتی در این زمینه گفت: سال هنوز 
به پایان نرس��یده و ما در جام جهانی باش��گاه ها 
هس��تیم که برایمان اهمیت بالایی دارد. تمامی 
تیم هایی که در این جام حضور دارند کار بزرگی 
برای رسیدن به این تورنمنت انجام داده اند. اگر ما 
بتوانیم در این تورنمنت قهرمان شویم می توانیم 
س��ال خوبمان را تکمیل کنیم.آنچلوتی در مورد 
رویاروی��ی تیمش با ش��الکه در لی��گ قهرمانان 

اروپا هم گفت: س��ال گذش��ته هم ب��ا آنها بازی 
کردیم. البته در حال حاضر درس��ت نیس��ت که 
بخواهی��م به این تیم و چگونگی رویارویی با آنها 
فک��ر کنیم. اکنون باید روی جدال با کروز آزول 
تمرکز کنیم. آنها یکی تیم مکزیکی هستند که 
تجربه بسیار بالایی دارند. می دانم بازیکنان آنها 
در چه س��طحی هس��تند. تمام��ی تیم هایی که 
به نیمه نهایی می رس��ند خطرناک هستند. باید 
مقابل حریف نمایش بسیار خوبی داشته باشیم. 
ش��خصیت تیمی آنها بالاست و این موضوع ما را 
مجبور می کند برای رسیدن به هدفمان بهترین 

نمایش را ارائه کنیم.

به احتمال زیاد فرانک 
دی بوئر تابس�تان آینده 
هدایت لیورپول انگلیس 
را به دست خواهد گرفت.

فرانک دی بوئر که اکنون 
هدایت آژاک��س هلند را به 
دست دارد یکی از گزینه های 
اصلی به دست گرفتن سکان 
لیورپ��ول اس��ت.  هدای��ت 
هدای��ت قرمزه��ا اکنون در 
دس��تان برندان راجرز قرار 
دارد اما این تیم به هیچ وجه 
نتیجه های خوبی نمی گیرد. 
آنها در حال حاضربا کسب 

دی��دار   16 از  امتی��از   21
گذشته شان در رده یازدهم 
ج��دول رده بندی لیگ برتر 
انگلیس ق��رار دارند.رونالدو 
دی بوئ��ر، ب��رادر دوقل��وی 
فران��ک با تایید این موضوع 
ک��ه ممکن اس��ت برادرش 
س��رمربی لیورپول شود به 
فاکس اسپورت گفت: هنوز 
چیزی مش��خص نیست به 
خصوص این ک��ه در فصل 
زمستان هستیم اما در پایان 
فصل این اتفاق بدون شک 
می توان��د بیفت��د. لیورپول 

باشگاه بزرگی است و اگر به 
سراغ فرانک بیاید، او نیز به 
حضور روی نیمکت این تیم 
فکر خواهد کرد. او دو سال 
پیش به پیشنهاد مربیگری 
در لیورپ��ول پاس��خ منفی 
داد ام��ا در ح��ال حاضر که 
تجربه های خوبی با آژاکس 
کسب کرده دیگر پیشنهاد 

آنها را رد نخواهد کرد.
فرانک دی بوئر در طول 
چهار سال به دست داشتن 
هدایت آژاکس این تیم را به 
چهار قهرمانی رسانده است.

باش�گاه میلان ایتالیا به ش�ایعه های 
خروج مهاجم قرضی تیمش پاسخ داد.

فرناندو تورس اس��پانیایی ک��ه عضوی از 
باشگاه چلسی انگلیس است، تابستان گذشته 
بر اس��اس قراردادی قرضی و دو س��اله راهی 
می��لان ایتالیا ش��د. او در ترکیب روس��ونری 
نمایش دلپذیری نداش��ته و تاکن��ون در امر 
گلزنی هم موفق عمل نکرده است. این موضوع 
گمانه زنی هایی در مورد خروج وی از میلان در 
پنجره نقل و انتقال های زمستانی را به وجود 
آورده اما سران باشگاه با رد این خبرها تاکید 

کردند ال نینو در س��ن سیرو می ماند.آدریانو 
گالیان��ی، نایب رییس میلان در این زمینه به 
اس��کای ایتالیا گفت: با توجه به این که هیچ 
چیز قابل پیش بینی نیست اما فکر نمی کنم 

تورس در زمستان تیم ما را ترک کند.
خبرهایی هم در رسانه های انگلیس منتشر 
ش��ده اند ک��ه تورس قرار اس��ت ب��ه لیورپول 
بازگردد. او زمستان 2011 با مبلغ 50 میلیون 
پوند آنفیلد را ترک کرد و به چلس��ی پیوست 
اما هیچ گاه در ترکیب چلسی همانند روزهای 

خوبش در لیورپول ندرخشید.

تحقیقات تازه در زمینه 
اس�پانیا  فوتبال  تبان�ی در 
نتیجه های عجیب�ی در پی 
داش�ته اس�ت. ن�ام خاویر 
آگی�ره، س�رمربی تیم ملی 
فوتب�ال ژاپن ج�زو یکی از 
گزینه های تبانی در فوتبال 

مطرح شده است.
نام آگیره در بین 41 متهم 
در تحقیق های جدید کمیته ضد 
رشوه اسپانیا قرار گرفته است. 
این اتفاق در حالی رخ داده که 
این مربی مکزیکی در کمتر از 
یک م��اه آینده بای��د به همراه 

س��امورایی ها در جام ملت های 
آسیا ش��رکت کند.دادگاهی در 
والنسیا پس از آن که اعلام شد 
در دیدار رئال ساراگوسا و لوانته 
در روز پایانی فصل 2010-11 
تبانی صورت گرفته است، این 

خبر را اعلام کرد.
پیروزی ساراگوس��ا در آن 
دیدار که هدایت آن را آگیره به 
دست داشت موجب شد تا این 
تیم به دس��ته پایین تر سقوط 
نکند. تحقیق ها نشان داده که 
بازیکنان لوانته در آن دیدار 965 
هزار یورو دریافت کرده اند که در 

آن دیدار شکست بخورند. گفته 
شده که آگیره یکی از سه فردی 
اس��ت که پول را بین بازیکنان 

لوانته تقسیم کرده است.
آگیره اگر چ��ه این ادعاها 
را رد ک��رده و پ��س از اع��لام 
اس��امی 23 نفره و پایانی تیم 
مل��ی فوتبال ژاپن برای حضور 
در ج��ام ملت های آس��یا نیز 
اعلام ک��رده، هی��چ نگرانی از 
این باب��ت ندارد. وی گفت: در 
جام ملت های آسیا فقط نگران 
تیمم و تورنمنتی هستم که در 

آن حضور داریم.

احتمال حضور دی بوئر روی نیمکت لیورپول

پاسخ میلان به شایعه خروج تورس

نام سرمربی ژاپن 
در فهرست تبانی کاران لیگ اسپانیا

اهداف بزرگ منچستر سیتی در اروپا

سرمربی پیشین تیم ملی کشتی آزاد ایران با انتقاد 
از برخی سنگ اندازی ها در مسیر رشد و آماده سازی این 
رشته تا بازی های المپیک ریو گفت: متاسفانه همواره از 
جنس خود کشتی به این رشته ضربه و لطمه وارد می شود.
منصور برزگر در خصوص وضعیت فعلی تیم های ملی 
کشتی آزاد و فرنگی ایران، با بیان مطلب فوق اظهار کرد: 
کش��تی ایران در شرایط خاصی قرار دارد چراکه عناوین 
قهرمانی و نایب قهرمانی کش��تی فرنگی و آزاد جهان را 
به یدک می کش��د و تمامی حریفان همچون س��ال های 
گذش��ته برای غلبه بر توان تیمی ای��ران از هیچ اقدام و 

تلاشی دریغ نخواهند کرد.
وی در ادامه تاکید کرد: حال فدراس��یون کشتی در 
این ش��رایط حساس به جای رسیدگی به نقاط ضعف و 
تجهیز و آماده س��ازی برای میادی��ن بعدی، باید در برابر 
مسایل حاشیه ای و کارشکنی های معمول بایستد و بیشتر 
توان و پتانس��یل خود را بجای آینده سازی، صرف حل و 

فصل مشکلات کند.
س��رمربی پیشین تیم ملی کشتی آزاد ایران به نکته 
جالبی اشاره کرد و افزود: باورش کمی سخت است ولی 
کشتی ایران همواره از افرادی ضربه خورده که خود عضوی 

از خانواده کشتی بودند و حتی دیر زمانی در عرصه ملی 
و اجرایی کشتی نیز ایفای نقش می کردند.

برزگر صحبت هایش را اینگونه ادامه داد: این مساله 
همان نقطه تمایز کشتی ایران با روسیه است که همگان 
دیدی��م روس ه��ا در حاش��یه رقابته��ای جهانی 2014 
ازبکس��تان با کنار گذاش��تن اختلافات شخصی و فنی، 

گرده��م آمدند و با اتحاد و همدلی در کنار ملی پوش��ان 
خود قرار گرفتند. وی همچنین تصریح کرد: مطمئنا اگر 
این اتحاد و همدلی در کشتی ایران هم اتفاق بیفتد هیچ 
قدرت��ی جلودار تیم های ملی م��ا در میادین بین المللی 
نیس��ت و روس ه��ا و آذری ها باید همچن��ان در تعقیب 

کشتی ایران باشند.

ملی پوش تکواندو ایران با انتقاد از غیبت 
ملی پوشان در لیگ می گوید نبود انها روی 

بازیکنان جوان نیز تاثیر منفی می گذارد.
بهنام اس��بقی ملی پ��وش وزن دوم المپیکی 
ای��ران در م��ورد فینال مس��ابقات گرندپریکس 
مکزیک اظهار داشت: خود مسابقات گرندپریکس 
در سطح بسیار بالایی برگزار می شود و فینال آن 
نیز با توجه به حضور 8 نفر برتر رنکینگ المپیک 
از س��طح بالاتر و رقابت های سخت تر برخوردار 
اس��ت. خداروشکر من نیز موفق به کسب مدال 
ش��دم هرچند که نتیجه دلخواه که رس��یدن به 

مدال طلا بود برای من اتفاق نیفتاد.
وی ادام��ه داد: من در فین��ال گرندپریکس 
با توجه به اینکه کس��ب مدال طلا از 80 امتیاز 
برخ��وردار بود به دنبال مدال طلا بودم. در نیمه 
نهایی مقابل حریف روسم نیز خوب کار کردم و 
در حالی که سه بر دو جلو بود یک لحظه غفلت 
کردم و درحالی که فکر می کردم داور قصد دارد 
به حریف اخطار بدهد به او پشت کرد که او یک 
ضرب��ه به من زد و داور نی��ز به من اخطار داد و 

دون��دگان و ورزش��کاران کنیایی به دلایل 
مختل��ف زیس��ت محیطی و ژنتیک��ی کارایی 

بیشتری در فعالیت های شدید ورزشی دارند.
مطالعات جدید نشان داده است که دوندگان 
و ورزشکاران حرفه ای کنیایی به دلیل اکسیژن 
رسانی بیشتر به مغزشان در فعالیت های فیزیکی 

شدید، موفق تر هستند.
این مطالعات در دانشگاه باسک انجام شده 
است و نتایج آن در مجله فیزیولوژی کاربردی 
منتشر شده اس��ت، نتایج این بررسی ها نشان 
داده است که اکسیژن رسانی به مغز ورزشکاران 

کنیایی در طول انجام فعالیت فیزیکی ش��دید 
ثابت باقی می ماند.

ای��ن تحقیقات ب��ر روی 15 دونده کنیایی 
انجام شد، میزان اکس��یژن رسانی به مغز این 
افراد به هنگام ورزش اندازه گیری شد. هنگامی 
که اکس��یژن رسانی به قسمت جلوی مغز کم 
می شود، فعالیت عصبی نیز در این قسمت کمتر 
می شود. این قسمت مستقیما با کنترل حرکات 
در ارتباط است. کاهش فعالیت عصبی در این 
قسمت با کاهش کارایی ورزشکار همراه می شود. 

در ورزشکاران کنیایی این اتفاق نمی افتد.

محققان در صدد هستند تا دلیل این مساله 
را دریابند. آنها احتمال می دهند که قرار گرفتن 
در ارتف��اع بالا در زمان جنینی یا انجام فعالیت 
فیزیک��ی زیاد در زم��ان کودکی می تواند موثر 
باشد. قرار گرفتن در ارتفاع بالا در زمان جنینی 
بر جریان خون تاثیر می گذارد و باعث می شود 
که در دوران بلوغ توانایی قلبی – تنفس��ی فرد 

افزایش یابد.
همچنی��ن انج��ام ورزش م��داوم در زمان 
کودکی باعث افزایش کارایی حرکتی، افزایش 

رشد عصبی و غیره می شود.

چرا دوندگان کنیایی کارایی بهتری دارند؟

رئیس فدراس�یون کاراته پس از جلسه با 
ملی پوش�ان و برطرف ش�دن برخی گلایه ها، 
گفت: ب�ه زودی جلس�ه وی�ژه ای را با حضور 
تمامی ملی پوشان حاضر در مسابقات جهانی، 
کادر فنی آنها، اصحاب رس�انه، کارشناس�ان 
و پیشکس�وتان و اهال�ی ای�ن رش�ته برگزار 

خواهیم کرد.
علیرضا س��مندر در مورد جلس��ه ای که با چند 
ملی پوش داش��ت، اظهار کرد: این جلس��ه با حضور 
مسئولان فدراسیون و چندین ملی پوش در فضایی 
کاملا دوستانه برگزار شد و بسیاری مسائل رفع شد. 
این ملی پوشان از بدنه کاراته هستند و نگاه ما به این 
مس��ائل هم ورزشی است. این ها جوان هستند و در 
این چند مدت فشارهای زیادی را تحمل کرده اند. من 
به عنوان پدر این خانواده باید زحمات سعید احمدی، 
سجاد گنج زاده، بهمن عسگری و دیگران را ببینم.

وی افزود: این جلسه خیلی خوب بود. با فضای 
به وجود آمده قرار گذاش��تیم تا به زودی جلسه ای 
را با حض��ور اعضای تیم مل��ی، کادر فنی، اهالی و 
پیشکس��وتان کاراته، کارشناس��ان و اصحاب رسانه 
برگزار کنیم و در آن جلسه، هم صحبت های آنان را 
بشنویم و هم از آنان تشکر کنیم. این جلسه کاملا 

دوستانه خواهد بود.
رئیس فدراسیون کاراته با تاکید بر این که تازه 
فهمیده ای��م در این مدت که حواش��ی زیاد بود چه 
بلایی بر س��ر کاراته آمده است، گفت: کاراته ایران 
بحران خیلی بدی را پش��ت سر گذاشت. اکنون که 
مدتی از آن حواشی بسیار تلخ گذشته و استرس ها 
کاهش پیدا کرده، همه ما متوجه ش��ده ایم که چه 

مسائلی را در این بحران داشتیم.
وی در م��ورد لژیونر ش��دن س��جاد گنج زاده و 
بهمن عسگری، افزود: باشگاه الاهلی خواهان جذب 
آنها اس��ت. ما هم به داش��تن چنین ملی پوش��انی 
افتخار می کنیم و از آنها حمایت می کنیم. خوشحال 
قدر خوب هستند که  شویم که ورزشکاران ما آن  می 

همه خواهان به خدمت گرفتن شان هستند.
سمندر در پاسخ به این سوال که آرین خو، مدیر 
تیم های ملی گفته بود پیش ش��رط هایی دارد و تا 
این پیش ش��رط ها اجرایی نشود به بحث مدیریت 
تیم های ملی جدی نگاه نمی کند؟ گفت: این هفته  
حتما با آرین خو جلس��ه می گذارم و در این رابطه 
صحبت می کنم. پیش ش��رطی که او داشت بحث 
اختیارات تام بود که کاملا موافقم و این اختیار تام 
را به او می دهم. مشکلی در این رابطه وجود ندارد.

برگزاری مراسم آشتی کنان 
در کاراته اسبقی:نبود ملی پوشان 

روی بازیکنان جوان تاثیر منفی دارد

جای خالی تکواندوکاران تیم ملی در لیگ

این موضوع باعث ش��د تمرکزم را از دست بدهم و 
مسابقه را واگذار کنم.

دارن��ده مدال برنز فینال گرندپریکس در  مورد 
رنکینگ خود گفت:  تا ماه قبل از فینال گرندپریکس 
در جایگاه دوم بود اما در رنکینگ جدید به رتبه سوم 
سقوط کردم و فکر می کنم با توجه به عدم محاسبه 
چهل امتیاز مدال طلای بازی های آسیایی و 28.5 
امتیاز فینال گرندپریکس مجددا به رتبه دوم صعود 
کن��م. در مجموع س��ال 2014 برای من با کس��ب 

130 امتیاز سال بسیار خوبی بود.
بهنام اس��بقی در مورد مس��ابقات جام جهانی 
و ناداوری ه��ای صورت گرفت��ه در دیدار با مکزیک 
عنوان کرد: با صلاحدید کادرفنی من برای مسابقات 
جام جهانی در ترکیب تیم ملی حضور نداش��تم اما 
واقع��ا در حق بچه های ما حق خوری صورت گرفت. 
در دیدار نیمه نهایی در حالی که در سالیان اخیر با 
وجود استفاده از هوگوهای الکترونیکی داوران دیگر 
نقشی در مسابقات ندارند اما ابتدا اعلام کردند کلاهها 
برداشته شود وپس از چند دقیقه و در حالی که ما 
جلو بودیم گفتند به دلیل مش��کلات فنی امتیازات 

را به صورت دستی محاسبه می کنیم.با توجه به 
اینکه سیس��تم ویدیو چک نیز وجود نداشت به 
راحتی امتیازات ما را ندادند و مانع راهیابی ایران 

به فینال مسابقات شدند.
قهرمان بازی های آسیایی اینچئون در مورد 
فش��ردگی مس��ابقات ماههای اخی��ر و احتمال 
آسیب دیدگی ملی پوشان گفت: چند روز پیش با 
بچه های تیم ملی محاسبه کردیم در ماههای اخیر 
هر 25 روز یک بار در مسابقات شرکت کردیم و 
در کنار آن تمرینات و انتخابی های تیم ملی را نیز 
داشتیم و فشار زیادی را تحمل کردیم. امیدوارم 
با توجه به سه ماه وقفه ای که تا مسابقات روسیه 
پیش رو داریم ریکاوری و اس��تراحت مناس��بی 
داش��ته باش��یم هرچند مس��ابقات لیگ برگزار 
می شود اما فشار کمتری را تحمل خواهیم کرد.

بهنام اسبقی در مورد تاثیر غیبت ملی پوشان 
در لیگ برتر تکواندو اظهار داشت: به غیر از من 
و س��جاد مردانی که با شهرداری ورامین قرارداد 
داری��م بقیه ملی پوش��ان در لیگ برتر ش��رکت 
نمی کنند و این باعث ش��ده اس��ت مسابقات از 
هیج��ان کمتری برخ��وردار باش��د. عدم غیبت 
ملی پوشان باعث خواهد شد جوانانی که به دنبال 
فرصت برای رویارویی با نفرات تیم ملی هستند 
انگیزه خود را از دس��ت بدهند و این روند خوبی 

برای لیگ نیست .
ملی پ��وش وزن دوم المپیک��ی تی��م ملی 
تکواندو در مورد اهداف پیش روی خود گفت: 
خدا رو ش��کر با کس��ب تمامی مدال های که 
م��د نظرم بود که از جمل��ه آنها مدال جهانی، 
بازی های آسیایی و مدال جهانی تنها به دنبال 
کسب مدال طلای المپیک هستم تا کلکسیون 
خود را تکمیل کنم و برای این مهم باید تلاش 
کنم تا در ابتدا کس��ب س��همیه کن��م و روند 

آمادگی خود را ادامه بدهم.


